
 

 

 

Referat 
Skolebestyrelsesmøde 

 

Sted: Valdemarskolen 

Tid: Tirsdag d. 3. september kl. 17.00-19.15 

 

 

 

 

Indkaldte:  

 
Henrik Boelsgaard, Helle Philipsen, Stine Bønløkke, Louise Haugsted, Inger Kristensen 

Jeanette Kæseler, Helle Krogh, Hanne Raahauge, Lone Raben, Lene Pedersen og Betina 
Folke 

Afbud:                           Henrik Boelsgaard. Louise Haugsted og Inger Kristensen 

 Dagsorden:  
 

Velkomst og præsentation ved Formanden 

 

44/2019 Til godkendelse: Dagsorden og referat fra sidste møde 

Ad. Begge dele er godkendt. 

 

45/2019 Dialog om Ny Vision og Målsætning ved Sara Kjær, CBL (90 minutter) 

Ad. Saras slides sendes efterfølgende til skolebestyrelsens medlemmer. 

 

46/2019 Nyt fra forældre og skole: (10 minutter) 

Nyt fra medarbejderrepræsentanter 

Ad. Der var personalearrangement fredag eftermiddag og det var hyggeligt. Eleverne fra tidligere      

afd. Sønderager har klaret flytningen flot. Der opleves udfordringer med flytning og besparelser.     

Helle K. fortæller, at de som personale bliver pressede over de ting, der fortælles af forældrene i 

medierne.  

Nyt fra formanden 

Ad. Jeanette fortæller om stor ros til personale og ledelse fra forældreside. Stine og Jeanette har     

været til Samrådsmøde og hørt om kommende budget, som ikke er vedtaget endnu. Der er lavet    

udkast til høringssvar i forhold til ny besparelse. Jeanette fortæller, at de 950.000 kr. skolen har an- 

søgt om til nye legepladser, er penge forvaltningen ikke har. Jeanette orienterer om indholdet i           hø 

høringssvaret.                

Nyt fra forældrerepræsentanter 

• Stine har spurgt i en Facebook gruppe, om der var punkter, der skulle med til 1. 

skolebestyrelses møde.  Her er der kommet følgende kommentarer:  

• Der efterlyses info i forhold til skoleopstart 

• Efterlysning af stormøde for forældrene 

• Nyt om legepladser 

• Udfordringer i forhold til manglende plads ved Øst og Vest (taxamodtagning/afhentning). 

• Der mangler afmærkning af, hvor elever må færdes ved Øst.  

• Taxaerne bruger ikke rundkørslen ved Øst, så det virker kaotisk. -Skolens ledelse tager                  

kontakt til Taxa angående dette.  

• Der er forældrebekymring i forhold til lærere, der er pressede på tid.  



• Forældre har fået at vide, der ikke er tid til forberedelse og heller ikke tid til at øve højtlæs-   

ning.  

• Der er bekymring for, at der ikke er mulighed for morgenmad til elever i afd. C, der er set 6    

elever omkring 1 iPad i afd. C. 

•  Hegn omkring legepladsen for elever fra tidligere Sønderager opfattes hæmmende for 

eleverne. Det foreslås, at der beplantes langs hegnet.  

• Stine og Jeanette vil sætte sig sammen og samle de indkomne punkter, så de kan danne 

baggrund for et stormøde.  

Nyt fra ledelsen  

• Betina udtrykker bekymring for, om forældrene ikke ser de informationer, der bliver lagt på    

forældre Intra. Snart bliver AULA den platform, hvor kommunikation til/med forældre skal 

foregå. 

• Betina fortæller, at Sønderager har haft kutyme for, at eleverne måtte forlade skolen i løbet i 

skoledagen. Betina har udfærdiget retningslinjer i forhold til, at eleverne må forlade skolen i 

løbet af skoledagen. Brevet er sendt til forældre til elever i udskolingen.  

• Skolen har fået del i det beløb, der var afsat transaktionsomkostninger.  

• Der er genopslag til vores afdelingslederstilling med deadline den 16. september. 

• Vi har opslået en ledig pædagogstilling, da vi har valgt at opgradere en pæd.  

              medhjælperstilling til en pædagogstilling.  

• Den ledige stilling som lærer er opstået på baggrund af opsigelse. 

 

47/2019 Til debat: Evaluering af flytningen fra Sønderager 70 til Valdemarsvej 347 i august –  

herunder ombygningen af skolen. (15 minutter) 

Ad. Udskydes til næste møde. 

 

48/2019 Til orientering: Suppleringsvalg af skolebestyrelsesmedlem (5minutter) 

Ad. Udskydes til næste møde. 

 

49/2019 Til orientering: Udearealer og plan for disse (5 minutter) 

Ad. Betina udleverede idéoplæg til orientering. 

 

50/2019 Til orientering: Budget og regnskab (5 minutter) 

Ad. Udskydes til næste møde. 

 

51/2019 Punkter til næste møde og eventuelt (5 minutter) 

Ad. Opfølgning på udfordringer med Taxa kørsel ved Øst. 

 

 

 

Referent: Lone Raben 

 


